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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Je li Vijeće ministara BiH dosad, u okviru svojih 

nadležnosti, razmatralo pitanje zahtjeva roditelja i djece iz Konjević Polja i drugih mjesta u 

Republici Srpskoj u kojima postoji isti problem u vezi s obrazovanjem? Ako jest, koje je 

mjere poduzelo? Ako nije, zbog čega?“ 
 


